

MOUNTING INSTRUCTIONS

Mounting material
Montagematerial

- 1. Consistent with corresponding wall, ceiling or floor material
- 2. Installation and removal of mounting material



EN Warning

Correct installation is extremely essential. The fastening material provided is exclusively intended for installation on walls made of solid wood, brick, concrete or solid-wood columns with a maximum of 3 mm wall thickness. For walls made of other materials, for example hollow bricks, please consult your installer and/or specialist supplier. Maximum weight of LCD-Plasma screen: 30 kg / 66 lbs. During installation, please also follow the instructions for installation and use of the apparatus to be installed (e.g. for example the LCD-Plasma screen).

DE Warning

Eine ordnungsgemäße Montage ist zwingend erforderlich. Die mitgelieferten Befestigungsmaterialien sind ausschließlich zur Montage an Wänden aus massivem Holz, Mauerwerk, Beton oder an massiven Holzsäulen vorgesehen, dabei darf die Wandstärke maximal 3 mm dick sein. Für Wände aus anderen Materialien (hohlbauweise Holzbockwände) wenden Sie sich bitte an Ihren Installateur und/oder den Fachhandel. Maximalgewicht LCD-Plasma-Bildschirm: 30 kg / 66 lbs. Bei der Montage müssen auch die Installations- und Gebrauchsanleitungen für anzuschließende bzw. zu befestigende Geräte selbst (wie das LCD-Plasma-Bildschirm) beachtet

